
 

 

 

P r o t o k ó ł   

 
z posiedzenia Komisji ds. Planowania Przestrzennego, 

Budownictwa i Gospodarki Gruntami Rady Miasta 

Ostrów Mazowiecka 

 

z dnia 30 październik  2020 r. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka  30 października 2020 r. 



 

 

P r o t o k ó ł   
 

 

 

z posiedzenia Komisji ds. Planowania Przestrzennego, Budownictwa  

i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 30 

października 2020 roku pod przewodnictwem  

p. Edwarda Zalewskiego  - Przewodniczącego Komisji. 
 

 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 30 października 2020 r.  swoją obecność odnotowało  

7 członków Komisji (lista obecności w załączeniu do protokołu). 

  

Proponowany  Porządek Obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXI sesję Rady Miasta. 

3. Sprawy różne.  

 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka w dniu 30 października 2020 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  

quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił proponowany porządek obrad, który został 

przyjęty: 

Jednogłośnie 7 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski poinformował, że w związku ze stanem 

epidemii wywołanym wirusem SARS- CoV- 2, Komisja odbędzie się zgodnie z reżimem 

sanitarnym zalecanym przez Ministra Zdrowia.  

 

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXI sesję Rady Miasta. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie miasta Ostrów Mazowiecka.  



Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski odnosząc się do tematu przedłożonego 

projektu uchwały zauważył, że zmiany zawarte w przedstawionym regulaminie są to kwestie 

kosmetyczne. Następnie Przewodniczący  Komisji otworzył dyskusję w powyższym temacie 

tym samym udzielając głosu członkom Komisji.  

 Radny p. Henryk Wilczewski odnosząc się do tematu przedłożonego projektu uchwały 

zapytał czy w odniesieniu do poprzedniego Regulaminu utrzymania porządku i czystości na 

terenie miasta w przedłożonym projekcie uchwały wprowadzone zostały jakieś znaczące 

zmiany.  

 Radny p. Mirosław Gromek odpowiedział, że wprowadzona została zmiana jednak jest 

ona nie duża (kosmetyczna).  

 Radna p. Jolanta Kwiatkowska nawiązała do zapis zawartego ww. regulaminie 

rozdział 3 § 3 punkt 1 w następującym brzmieniu:” Właściciel nieruchomości zapewnia 

utrzymanie czystości i porządku na jej terenie przez wyposażenie nieruchomości  

w pojemniki, kontenery i worki o pojemności uwzględniającej częstotliwość i sposób 

pozbywania się odpadów z nieruchomości.”. Radna zapytała czy w poprzednim regulaminie 

zawarty był taki sam zapis. Radna zwróciła uwagę, że jeżeli w powyższym zapisie zawarta 

została zmiana co w przypadku osiedli mieszkaniowych. Radna zapytała czy powyższy zapis 

należy rozumieć, że zarządca osiedla mieszkaniowego kupuje pojemniki na odpady 

komunalne we własnym zakresie i sam je wstawia czy może będzie się to odbywało na 

zasadzie dzierżawy i opłaty.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski odnosząc się do pytania radnej 

odpowiedział, że tak będzie się to odbywało na zasadzie dzierżawy i opłaty. Przewodniczący  

Komisji zwrócił uwagę, że regulamin określa stawiki za poszczególne wypożyczenie oraz 

dzierżawę pojemników na odpady komunalne.  

 Radny p. Mirosław Gromek nawiązując do tematu powyższej dyskusji zwrócił uwagę, 

że w przedłożonym regulaminie została zawarta tylko niewielka zmiana.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski odnosząc się do tematu przedłożonego 

projektu uchwały zauważył, że wprowadzone zmiany dotyczą w szczególności, dni odbioru  

i godzin funkcjonowania.  

 Radny p. Henryk Wilczewski zwrócił uwagę na zapis zawarty w rozdziale 7 § 12 

punkt 2 podpunkt c w następującym brzmieniu: ” Pszczoły należy trzymać w ulach w taki 

sposób, aby ograniczyć możliwość przedostawania się pszczół na teren sąsiedniej 

nieruchomości.”.  

 Radna p. Jolanta Kwiatkowska odnosząc się do powyżej przytoczonego zapisu 

zapytała czy jest on uzasadniony.  

 Radny p. Mirosław Pędzich odnosząc się do pytania radnej odpowiedział, że nie jest 

on tak do końca zrozumiały i zasadny. Radny przedstawił jak wyglądają zwyczajowe zasady 

hodowli pszczół.  

 Radna p. Jolanta Kwiatkowska zaproponowała zmianę zapisu na zapis  

w następującym brzmieniu: „ Pszczoły należy trzymać w ulach w taki sposób, aby ograniczyć 

możliwość przedostawania się pszczół tak jak określają to zasady i przepisy hodowli 

pszczół”. 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski zaproponował aby zostawić powyższy 

zapis w takiej formie jak przedstawia się on na chwilę obecną. Przewodniczący  Komisji 

zaproponował poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały:  



Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie miasta Ostrów Mazowiecka.  

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski zwrócił uwagę, że konsekwencję powyżej 

przytoczonego projektu uchwały jest kolejny projekt uchwały ws. określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości z terenu miasta Ostrów Mazowiecka i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

Projekt uchwały ws. określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

z terenu miasta Ostrów Mazowiecka i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski otworzył dyskusję w temacie powyższego 

projektu uchwały.  

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że w przedstawionym projekcie uchwały 

uregulowane zostały kwestie dotyczące częstotliwości, terminów oraz zakresu odbioru 

odpadów komunalnych na ternie miasta Ostrów Mazowiecka.  

 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski w związku z brakiem pytań w temacie 

przedstawionego projektu uchwały zaproponował poddanie go pod głosowanie celem 

zaopiniowania.  

Projekt uchwały ws. określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

z terenu miasta Ostrów Mazowiecka i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 3 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Projekt uchwały ws. określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski otworzył dyskusję w temacie powyższego 

projektu uchwały. Przewodniczący  Komisji zapytał czy są jakieś pytania co do 

przedstawionego projektu uchwały.  

 Radna p. Jolanta Kwiatkowska odnosząc się do tematu przedstawionego projektu 

uchwały zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie kwestii trybu pobierania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 



Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski w związku z brakiem pytań w temacie 

przedstawionego projektu uchwały zaproponował poddanie go pod głosowanie celem 

zaopiniowania.  

 

Projekt uchwały ws. określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Zalewski zwrócił uwagę, że powyższe projekty 

uchwał są to już wszystkie projekty, które są właściwe merytorycznie dla Komisji Planowania 

Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami.  

 

AD. 3 

Sprawy różne.   

 

Żadnych głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Edward Zalewski    

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady.  

 


